

City of Greater Sudbury
Ville du Grand Sudbury

PO BOX 5000 STN A
200 BRADY STREET
SUDBURY ON P3A 5P3

CP 5000 SUCCA
200, RUE BRADY
SUDBURY ON P3A 5P3



 **Public Service
Announcement**

For Immediate Release

Friday, June 27, 2014.

Ride the Bus to Lake Laurentian Conservation Area this Summer

Greater Sudbury Transit is extending public transit service to the Lake Laurentian Conservation Area, Mondays to Fridays, starting Wednesday, July 2 to August 22. Riders are asked to board Route 500 University for transportation to wilderness trails and scenic lookouts. The bus carries two “rack and roll” bicycle racks for cyclists to enjoy a 65 km trail system. Regular fares apply.

“Citizens told us they want easier access to the Lake Laurentian Conservation Area and Greater Sudbury Transit has provided the means,” said Lin Gibson, Chair of Conservation Sudbury. “We are pleased we can offer public transportation on a trial basis this summer to gauge public interest in the route.”

The Monday to Friday Route 500 departs the Downtown Sudbury Transit Terminal at 7:45 a.m., 9:45 a.m., 11:45 a.m., 1:45 p.m., 3:45 p.m. and 5:45 p.m., arriving at the Lake Laurentian Conservation Area at 8:10 a.m., 10:10 a.m., 12:10 p.m., 2:10 p.m., 4:10 p.m. and 6:10 p.m. Buses arrive back at the Downtown Transit Terminal at 8:45 a.m., 10:45 a.m., 12:45 p.m., 2:45 p.m., 4:45 p.m. and 6:45 p.m.

More information about the Lake Laurentian Conservation Area is available at www.nickeldistrict.ca

For Greater Sudbury Transit schedules and fares, please visit www.greatersudbury.ca/transit

-30-

Media Contacts:

City of Greater Sudbury:

Shannon Dowling, Corporate Communications, 705-674-4455, ext. 2539

www.facebook.com/greatersudbury

Twitter: @greatersudbury

Lake Laurentian Conservation Area:

Paul Sajatovic, General Manager/Secretary-Treasurer,

Conservation Sudbury, 705-674-5249, ext. 203

 **Message
d'intérêt public**

Pour diffusion immédiate

Vendredi 27 juin 2014

Voyagez par autobus à la Zone de conservation du lac Laurentien cet été

Le Transit du Grand Sudbury étendra les services de transport en commun à la Zone de conservation du lac Laurentien, du lundi au vendredi, à compter du mercredi 2 juillet jusqu'au 22 août. Les usagers du transport en commun peuvent se rendre aux sentiers pédestres et belvédères via le Circuit 500 – Université. L'autobus est doté de deux supports à bicyclette, ce qui permet aux résidents de jouir de sentiers cyclables sur 65 km. Les voyageurs n'ont qu'à payer le tarif ordinaire du Transit.

« Les citoyens nous ont dit qu'ils veulent accéder plus facilement à la Zone de conservation du lac Laurentien et le Transit du Grand Sudbury a fourni les moyens, a dit Lin Gibson, présidente de Conservation Sudbury. Nous nous réjouissons d'offrir le transport en commun à titre expérimental cet été. Cette période d'essai nous permettra de juger l'intérêt du public à l'égard du circuit. »

Du lundi au vendredi, l'autobus (Circuit 500) quittera le Centre de transport du centre-ville à 7 h 45, 9 h 45, 11 h 45, 13 h 45, 15 h 45 et 17 h 45. Il arrivera à la Zone de conservation du lac Laurentien à 8 h 10, 10 h 10, 12 h 10, 14 h 10, 16 h 10 et 18 h 10. L'autobus retournera au Centre de transport du centre-ville à 8 h 45, 10 h 45, 12 h 45, 14 h 45, 16 h 45 et 18 h 45.

Pour obtenir plus de renseignements au sujet de la Zone de conservation du lac Laurentien, consultez le www.nickeldistrict.ca.

Pour obtenir des renseignements relatifs aux circuits et aux horaires du Transit du Grand Sudbury, consultez le www.grandsudbury.ca/transit.

- 30 -

Renseignements :

Zone de conservation du lac Laurentien :
Paul Sajatovic, directeur général, secrétaire et trésorier
Conservation Sudbury, 705 674-5249, poste 203

Shannon Dowling, Communications corporatives
Ville du Grand Sudbury, 705 674-4455, poste 2539
Facebook : www.facebook.com/greatersudbury
Twitter : @greatersudbury